
  

 Protokoll 1 (11)

Sammanträdesdatum 
2015-02-26 

Pensionärsrådet 

 
 

 Utdragsbestyrkande: 
 

 

   
  

Plats och tid: Guldsmeden, sal A klockan 13:00 - 15:45

Förtroendevalda: Beslutande: Ej beslutande: 
 Majvor Westberg Jönsson (S) 

Ordf. 
Lillian Holmgren (S) 
Birgitta Medin (M) 
Bo Lindgren (PRO) 
Marianne Ahlqvist (SPF) 
Valbrog Brink (SPF) 
Åke Tyberg (SPF) 
Henry Knuut (RPG) 
Gunnive Schmidt (SKPF) 
Ingegerd Zachrisson (SKPF) 
Ingrid Bylund (Vision) 

Henrik Persson (S) 
Caroline Schmidt (C) 
Erik Teodorsson (PRO) 
Maj-Britt Norlander (SPF) 
Helge Björk (SPF) 
Margit Settlin (SPF) 
Birgitta Peräinen (RPG) 
Göran Åkerblom (SKPF) 
Berndt Söderström (SKPF) 
Gunilla Westman (Vision) 

 
Övriga deltagare: Sekreterare Rebecca Rönnquist, verksamhetsutvecklare Anders 

Jonsson (4 §), verksamhetsutvecklare Madeleine Hedin (5 §), 
ekonom Martin Svensk (6 §) samt förvaltningschef Pia Andersson  
(7 §). 

 
Utses att justera: Marianne Ahlqvist
 
Justeringens plats 
och tid: Social- och omsorgsförvaltningen klockan 13:15 

Underskrifter:  Paragrafer: 1 - 8 

Sekreterare: Rebecca Rönnquist 

Ordförande: Majvor Westberg Jönsson 

Justerande: Marianne Ahlqvist   
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Bevis/anslag 
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid, från och med till och med 
2015-03-04 2015-03-26

Förvaringsplats för protokollet 
Social och omsorg 

Underskrift 

Rebecca Rönnquist 
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§ 1 Anmälan av övriga frågor 

Sammanfattning 

Marianne Ahlqvist (SPF) anmäler en övrig fråga om nytt särskilt boende 2017. 

Valborg Brink (SPF) anmäler en övrig fråga om bygget av ett trygghetsboende i 
Delsbo. 

Helge Björk (SPF) anmäler en övrig fråga angående sjukbussarna. 

____ 
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§ 2 Val av vice ordförande 

Sammanfattning 

Pensionärsrådets sekreterare Rebecca Rönnquist, ska vid utskick av dagens justerade 
protokoll, bifoga en lista på valbara representanter ur pensionärsrådet så att en vice 
ordförande kan väljas vid nästkommande pensionärsråd i maj. 

____ 
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§ 3 Förslag och synpunkter för pensionärsrådet 2015 

Sammanfattning 

Marianne Ahlqvist (SPF) önskar att få veta mer om Njutångers boende Lyckbacken 
och hur kommunen kan sprida det goda exemplet med denna intraprenad. 

Marianne önskar också att pensionärsrådets sammanträde kan förläggas på 
verksamheterna samt att det särskilda boendet där pensionärrådet förlagts får tillfälle 
att berätta om sin verksamhet. 

Lillian Holmgren (S) föreslår att var och en tar med sig frågan till sina förbund och 
lämnar fler förslag angående ärenden att ta upp under 2015. 

____ 
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§ 4 Information om IT-hjälpmedel 

Sammanfattning 

Verksamhetsutvecklare Madeleine Hedin och Anders Jonsson informerar olika 
hjälpmedel som kommunen eventuellt kan tillhandahålla eller pröva ut för att sedan 
kunna ge rekommendationer. 

Madeleine och Anders informerar om och beskriver bland annat:  

 digitala trygghetstelefoner 

 Elektrisk gungstol 

 Robotsäl 

 Mobila trygghetstelefoner via GSM-nätet 

 Olika hjälpmedel/trygghetstjänster till hemmet 

 Matningsrobot 

 Nattkamera 

 Toalettsits med ADL-hjälp 

 Duschhjälp 

 Videosamtalstjänster 

Madeleine informerar också om att Hudiksvalls kommun är med i ett gemensamt EU-
projekt tillsammans med Helsingfors om e-tjänster i hemmet med hjälp av fiber. 
Projektet ska pågå under ett år. 

____ 
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§ 5 Budget 2015 

Sammanfattning 

Ekonom Martin Svensk informerar om Social- och omsorgsförvaltningens budget för 
2015. 

Inför 2015 har Social- och Omsorgsförvaltningen tilldelats ca 830 Mkr och har en 
ramreducering på ca 8,5 Mkr. 

____ 
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§ 6 Information från förvaltningen 

Sammanfattning 

Förvaltningschef Pia Andersson informerar om läget inom Social- och 
omsorgsförvaltningen. 

Inga stora förändringar har skett under föregående år och det planeras inga större 
förändringar för 2015. Under 2014 har dock fler befintliga platser/avdelningar på 
kommunens särskilda boenden gjorts om till demensplatser. 

Pia informerar vidare om att Lyckbackens äldreboende i Njutånger fått mycket god 
kritik och att intraprenaden som boendet drivs i har fallit väl ut. Dock är det svårt att 
få fler boenden att arbeta på samma sätt, men det finns boenden/avdelningar som har 
visat intresse och förvaltningen arbetar vidare med att motivera dessa till att försöka att 
driva igenom fler intraprenader. 

____ 
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§ 7 Reglemente 

Sammanfattning 

Vid dagens sammanträde delas pensionärsrådets reglemente ut för att var och en ska 
kunna komma med förslag på eventuella revideringar till nästkommande pensionärsråd 
i maj. 

____ 



  

 Protokoll 11 (11)

Sammanträdesdatum 
2015-02-26 

Pensionärsrådet 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 8 Övriga frågor 

Sammanfattning 

Särskilt boende 2017 
Marianne Ahlqvist (SPF) har en övrig fråga om nytt särskilt boende 2017 samt om ett 
trygghetsboende också kan byggas intill det nya särskilda boendet. Pia Andersson 
informerar om att ett nytt särskilt boende bör börjas planers kring 2018. Var, när och 
hur är det dock alldeles förtidigt att svara. 

Trygghetsboende i Delsbo 
Valborg Brink (SPF) har en övrig fråga om bygget av ett trygghetsboende i Delsbo. 
Valborg vill veta vilka möjligheterna är för att pensionärsförbunden i Delsbo eventuellt 
skulle kunna få vara med och planera inför detta bygge. Pia Andersson informerar att 
Social- och omsorgsförvaltningen inte har något med detta bygge att göra på sådant 
sätt, men att Hudiksvalls Bostäder säkert inte är främmande för att ta in synpunkter 
från Dellenbygdens pensionärsförbund. VD:n för Hudiksvalls bostäder kommer att 
bjudas in till nästa pensionärsråd för att diskutera detta vidare. 

Sjukbussar 
Helge Björk (SPF) har en övrig fråga angående sjukbussarna. Eventuells ska dessa 
bussas tas bort, eller minska sina rutter samt destinationer. Pia Andersson informerar 
att kommunen inte har något med sjukbussarna att göra då det är Regionen som 
tillhandahåller dessa. Dock har kommunen samverkansmöten med Regionen och Pia 
och Henrik Persson (S) kan ta med dessa synpunkter till denna samverkan. Birgitta 
Medin (M) som också är ledamot i Regionfullmäktige, informerar om att det är ett 
motstånd även bland politikerna kring denna fråga om eventuell 
minskning/nedläggning samt att ingenting ännu är beslutat i frågan. Birgitta ska också 
ta med sig synpunkterna. 

____ 

 


